
 

 

 

 
02.10.2017 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
09.10.2017 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden er godkendt. 

 

17:35 – 

17:40 
2 Elevrådet Elevrådet har haft besøg fra Danske 

skoleelever. De fortalte om Elevrådets 

rettigheder.  Elevrådet har afholdt 

stormøder, hvor der er blevet arbejdet 

videre med det elevkodeks, der er blevet 

bestemt til eleverne dag. 

 

17:40 – 

17:50 
3 Drøftelse om 

skolebestyrelsens 

kommunikative udtryk 

Drøftelse af  skolebestyrelsens 

kommunikative udtryk: Mads er blevet 

valgt til webmaster for skoleintra og 

skolebestyrelsens adgang til forældreintra.  

Mads får mulighed for at koordinere 

kommunikationen til de øvrige forældre. Fx 

årshjul, møderække, dagsordner, referater  

og principper.  Der kom forslag om, at der 

skal være en præsentation af 

forældrerepræsentanterne med foto og 

baggrunden for, hvorfor de er i 

skolebestyrelsen. Kontaktoplysninger til 

forældrerepræsentanter skal fremgå, så 

potentielle forældre kan komme i kontakt 

med skolebestyrelsen. Endvidere en 



oversigt over bestyrelsen arbejdsopgaver, 

så det er tydeligt, hvad bestyrelsen kan 

kontaktes i forhold til.  

Andre kommunikationsfora fx instagram, 

facebook er blevet drøftet. I første omgang 

arbejder vi med intra, og derefter kan vi 

diskutere andre muligheder. 

 

17:50 – 

18:00 
4 Godkendelse af princip 

for kontaktforældre 

Endelig godkendelse af princippet.  

Princippet er indbefattet af det, der står på 

side 1-2  indtil der, hvor tidspunktet for 

møderne fremgår. Det sidste afsnit får ny 

overskrift: Skolebestyrelsens samarbejde 

med kontaktforældrene. Forslaget om 

princippet har været il afstemning og er 

blevet vedtaget. 

Infomateriale til kontaktforældre: Pkt. 8 

rettes til: Forældregruppen kan tage 

initiativ til oprettelse af en klassekasse, som 

fx kan bruges til trivselsfremmende 

aktiviteter.  Introfolder og idekatalog bliver 

gennemarbejdet sprogligt af Bente, og tages 

op igen til drøftelse.  

Seneste – og endelige – udgave er 

vedhæftet 

18:00 – 

18:30 
5 Økonomi - Status på elevtal: Pt. er der 775 elever 

Status på prognose: Der er blevet stillet 

spørgsmål til skolens driftsøkonomi, og at 

vi har en forventet prognose, hvor skolens 

økonomi går i nul.  

- Fokus på vikardækning i indeværende 

år 

Vi har gennemgået vikardækningen i 

lektioner. Flemming Barfred skal inviteres 

med på et møde, hvor baggrunden for 

tallene bliver gennemgået.  

-  

Spisning 



18:50 – 

19:00 
6 Status på arbejdsgruppe 

for 

klassesammenlægninger 

Der kan være økonomiske årsager og 

pædagogiske årsager til 

klassesammenlægninger.  I forhold til 

sammensætningen af nye klasser, så er det 

lærerteamet, der sammensætter de nye 

klasser. 

 

19:00 – 

19:10 
7 Status på arbejde med 

princip for skole-hjem 

Vi står i et vadested med aula, der om to år  

skal erstatte skoleintra og 

Implementeringen af Meebook, der er i 

gang.   

Princippet om skolehjemsamtale er 

vedtaget uden angivelse af antal 

skolehjemsamtaler. Se referatet fra d. 

8.3.17 

Der fremkom forslag om, at princippet for 

skolehjemsamarbejdet bliver gennemgået 

med personalegruppen. 

Skolebestyrelsen mangler fortsat en 

tilbagemelding fra personalegruppen om 

princippet.  

Der mangler fortsat en oplevet ensartet 

kommunikation mellem skole og hjem om 

undervisningens indhold 

 

19:10 – 

19:40 
8 Tilsyn med princip for 

vikardækning 

Punktet er udskudt til næste møde. 

19:40 – 

19:50 
9 Meddelelser - Formanden:  Der har ikke været nogen 

henvendelser. Skolebestyrelsen var 

involveret i Svend Erik Jørgensens 

afskedsreception og lærernes dag. Der 

var god opmærksomhed til lærerne på 

dagen. 

- Medarbejderrepræsentanter:  

Skoleledelsen: Medarbejderne var glade for 

opmærksomheden på lærernes dag. Der 

blev taget godt afsked med Svend Erik til 

hans reception. Der er en udfordring med at 

få ansat en souschef pr. 1.1.18, da det 

endnu er uklart, hvordan de administrative 

fællesskaber kommer til at se ud og 

hvordan sekretærbevillingen ser ud. Derfor 



må ansættelsesproceduren udskydes en 

måned. Byggeri: Vi får det endelige 

byggeprogram d. 13.10. Det bliver sendt til 

medarbejderne og skolebestyrelsen. 

Toiletforhold: Det er en konstant 

udfordring at holde toiletterne rene og fri 

for hærværk.  

-  

19:50 – 

19:55 
10 Eventuelt  

19:55 – 

20:00 
11 Punkter til næste møde Tilsyn med princip for vikardækning 

20:00 – 

20:00 
12 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


